

Financial Offer: Providing and Installing New Water Metal Tanks for Roj Camp in NES العرض المالي: تجهيز وتركيب خزانات مياه معدنية جديدة في مخيم روج - شمال شرق سوريا						
#	Items Description	وصف العناصر	UNIT	QTY	UNIT PRICE (USD)	TOTAL PRICE (USD)
1	Removing the old tank and moving it to the site specified by Blumont engineers, along with cleaning the site and everything necessary. Blumont will not bear any accidents that may occur as a result of the work required by the executing company, and the company must bear all public safety measures during the implementation of the project.	إزالة الخزان القديم ونقله إلى الموقع المحدد من قبل مهندسي Blumont مع تنظيف الموقع وكل ما يلزم. لن تتحمل شركة Blumont أية حوادث قد تحدث نتيجة الأعمال المطلوبة من قبل الشركة المنفذة ، ويجب على الشركة تحمل كافة إجراءات السلامة العامة أثناء تنفيذ المشروع.	NO	1		
2	Water tank: Fabrication and installation of a 5 mm thick metal sheet tank whose dimensions are not less than (2 x 6) m and a height of 2.5 m. With an upper opening of not less than 60 cm * 60 cm with a drainage hole for water, so that this opening rises 230 cm from the base of the tank to avoid filling the tank up to the mouth and to keep the tank from overflowing. With galvanized pipe connections and all necessary accessories as instructed by the site engineer. The price includes the implementation of welding arms inside the tank in the required directions, and the price includes the implementation of a ladder inside the tank and a ladder (outside the tank welded to it and attached to the concrete ceiling on which the tanks are installed) The water inlet and outlet are galvanized water pipes, in addition to ventilation and washing valves inside the tank. The price includes coating the tank from the inside with two layers of epoxy paint. From the category of food / drinkable, with the implementation of a layer of anti-rust primer paint and two layers of oil paint for the entire external section of the tank. Blumont will not be liable for any material or human accidents resulting from the manufacture of the tank in the workshops and its transportation and installation at the location specified by the site engineer.	خزان المياه: تصنيع وتثبيت خزان سماكة 5 مم من الصاج المعدني لا تقل أبعاده عن (2 x 6) م وارتفاعه 2.5 م بفتحة علوية لا تقل عن 60 سم * 60 سم مع فتحة تصريف للمياه بحيث ترتفع هذه الفتحة 230 سم من قاعدة الخزان لتجنب امتلاء الخزان حتى الفوهة والحفاظ على عدم طوفان الخزان مع التوصيلات بالأنابيب المجلفنة وكافة الملحقات اللازمة حسب تعليمات مهندس الموقع. يشمل السعر تنفيذ أذرع اللحام داخل الخزان بالاتجاهات المطلوبة ، ويشمل السعر تنفيذ سلم داخل الخزان وسلم (خارج الخزان ملحوقاً به ومثبت بالسقف الخرساني الذي يثبت عليه الخزانات) ومدخل ومخرج المياه عبارة عن مواسير مجلفنة للمياه و بالإضافة الى صمامات التهوية والغسيل داخل الخزان ويشمل السعر طلاء الخزان من الداخل بطبقتين من الدهان الأيبوكسي من فئة طعام /صالح للشرب مع تنفيذ طبقة دهان اساس مانع لصداً وطبقتين من الدهان الزبائي للقسم الخارجي بالكامل من الخزان . لن تتحمل بلومونت اي حوادث مادية او بشرية تنتج عن تصنيع الخزان في الورشات ونقله وتثبيته في موقعه المحدد من قبل مهندس الموقع	NO	2		
Total cost for the project in (USD)						

NOTE:

- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The Service must delivered to Roj Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
- The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Roj Camp in North East SYRIA.
- The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
- Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.

ملاحظة:

- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- يتم التسليم والخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم روج في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
- الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم روج في شمال شرق سوريا .
- يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة ومعتمدة من قبل المهندس المشرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
- تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____